
       Protokół Nr VII/2011
z VII Sesji Rady Miejskiej Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej 
w dniu 24 lutego 2011r w sali Urzędu Miejskiego w Łowiczu.

Ustawowa liczba Radnych   -   21
Obecnych na Sesji               -    21
         
 Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o promocji miasta ze szczególnym uwzględnieniem kosztów.
5. Kalendarz planowanych imprez miejskich na 2011 rok.
6. Informacja o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2010 roku oraz
    o planowanych działaniach i potrzebach na 2011 rok.
7. Rozstrzygnięcie uchwał:
    1/ zmieniająca Uchwałę Nr VI/31/2011 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
        Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2011-2015,
    2/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2011 rok,
    3/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie Powiatowej Policji w Łowiczu,
    4/ w sprawie zmiany uchwały Nr V/46/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 
        23 stycznia 2007 roku w sprawie nadania statutu Zakładowi Gospodarki    
        Mieszkaniowej w Łowiczu,
    5/ w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
         chronionych,
     6/ w sprawie warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania· i 
         odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Łowiczu,
     7/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Nieborów w zakresie 
         wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Nieborów 
         i Gminy Miasta Łowicza,
     8/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Łyszkowice w zakresie 
         wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łyszkowice 
         i Gminy Miasta Łowicza,
     9/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Łowicz w zakresie 
         wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łowicz  
         i Gminy Miasta Łowicza,
   10/ w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla 
         samorządowego zakładu budżetowego- Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu,
   11/ w sprawie przeznaczenia do sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej
         położonej w Łowiczu przy ul. Tuszewskiej, obręb Bratkowice,
   12/ w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału we współwłasności zabudowanej 
         nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb Korabka, 
  13/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
        Łowicza, fragmentu obszaru urbanistycznego Korabka w rejonie ulic Armii 
        Krajowej- Nadbzurzańskiej,
  14/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
        Łowicza, obszar urbanistyczny Zielkówka, w rejonie ul. Magazynowej.
  15/ w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 
        Miasto Łowicz.
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 8. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
 9. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
10.Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
11.Zakończenie obrad VII Sesji Rady Miejskiej.

  
                                
Ad.1.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny H. Zasępa.
Powitał Radnych, zaproszonych gości, Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka,  Komendanta  Policji  Pana  Jacka 
Banachowicza, Przewodniczących Zarządu Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię 
Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana Arkadiusza  Podsędka,  Panią Radcę Prawnego Panią 
Jolantę Służalską -Mrożewską, Naczelników Wydziału, pracowników Urzędu Miejskiego 
i przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych jest 
21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad VII Sesji został przesłany 
wszystkim zaproszonym wraz z projektami uchwał.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 
Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad Sesji Rady Miejskiej Łowiczu projektu uchwały 

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Łowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmiany, aby proponowany 
projekt uchwały wprowadzić do porządku   w pkt. 7 podpunkt15.

19 „za”, 0 „przeciw, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła zmieniony porządek 
obrad VII Sesji Rady.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Sekretarzem VI Sesji był Radny Piotr 
Gołaszewski Protokół z VI Sesji był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  
Sekretarz Sesji oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono Protokół 
VI Sesji został przyjęte bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza VI Sesji Radnego Jacka 
Haczykowskiego, który wyraził zgodę.

Ad.4

Informację o promocji miasta ze szczególnym uwzględnieniem kosztów- 
przedstawił Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki.

( stanowi załącznik)
Pytań uwag nie zgłoszono.
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

( opinie stanowią załączniki)
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości 
przedłożoną informację.

Ad.5 
Kalendarz planowanych imprez miejskich na 2011 rok - przedstawił Pan Artur Michalak  
Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki.

( stanowi załącznik)
Radny Michał Trzoska – poinformował, że wybierane są miasta do polskiej gry Monopoly. 
W polskiej edycji wybierane są 22 duże miasta 
Istnieje szansa, by Łowicz znalazł się na planszy gry Monopoly z tzw. Dzikiej listy. 
Wystarczy tylko, że odda się na niego jak największą ilość głosów.        
Zachęcił do oddania swojego głosu na nasze miasto. Łowicz jest jednym z najstarszych miast 
w Polsce, stolicą folkloru łowickiego, jednej z wizytówek Polski, rozpoznawalnego na całym 
świecie. Dlatego powinien znaleźć się na planszy w Monopoly.
Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki –
poinformował, że na internetowej stronie miasta jest zamieszczony specjalny baner, na który 
można oddawać swój głos, zwrócił się z prośbą do mediów o reklamę tej gry i zachęcanie do 
oddawania głosu na miasto Łowicz. Głosowanie trwa do 20 marca.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości 
przedłożony kalendarz imprez.

Ad.6. 
Informację o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej      
w 2010 roku oraz o planowanych działaniach i potrzebach na 2011 rok-
przedstawił Pan Marek Dziedziela Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

( stanowi załącznik)
Radny Robert Wójcik –podziękował za przedłożone sprawozdanie, z którego wynika ile 
MOPS robi dla potrzebujących, podziękował Dyrektorowi za współpracę, dzięki której udało 
się rozwiązać wiele trudnych sytuacji.
Od wielu lat nie zmieniło się kryterium dochodowe, dlatego wiele osób zostało pozbawione 
możliwości korzystania z pomocy społecznej, z powodu przekroczenia dochodów. 
MOPS otrzyma mniej środków w 2011 roku.
Podziękował za realizację Programu unijnego „Być aktywnym i mieć równe szanse”, za 
pozyskane 260 tys. zł, dzięki którym wiele osób skorzystało ze specjalistycznych kursów.
MOPS, co roku realizuje coraz więcej zadań: działania przeciwpowodziowe, Karta dużych 
rodzin 3+, stypendia, zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy rodzinie.
Zwrócił się z prośbą, aby z powstałych oszczędności dokonać regulacji płacowych dla 
pracowników.
Radny Grzegorz Michalak – zapytał, jakie były sukcesy w MOPS –u w związku 
z ubiegłoroczną powodzią i długotrwałą zimą? Jak MOPS pomaga dzieciom?
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Pan Marek Dziedziela Dyrektor MOPS – poinformował, że w mieście nie odnotowano ani 
w roku ubiegłym a ni w bieżącym przypadku zamarznięcia. Punkt Pomocy Mieszkaniowej 
funkcjonuje w lokalach na ul. Świętojańskiej i ul. Podrzecznej obecnie przebywa tam 13 osób 
i jest to maksymalne obłożenie. Nie ma schronienia dla kobiet, w koniecznym przypadku 
skierowano potrzebującą kobietę do lokalu prowadzonego przez Stowarzyszenie Ametyst 
w Skierniewicach. 
Jeśli chodzi o zagrożenie powodziowe to nie odnotowano dużego zagrożenia powodziowego 
oprócz lokalnych podtopień. 
Jako Dyrektor MOPS Przewodniczył Komisji do sprawy oszacowania szkód spowodowanych 
podtopieniami. Dla 14 gospodarstw domowych zostały wypłacone zryczałtowane kwoty 
odszkodowań od 2 do 6 tys. zł.
W mieście funkcjonuje od 2006 roku dodatkowe becikowe dla narodzonych dzieci. 
Dodatkowo można otrzymać  3.000 zł becikowego dla rodzin o dochodzie niższym niż 504 zł 
na członka w rodzinie.  
Ponadto Rada Miejska podjęła uchwałę upoważniającą w szczególnych sytuacjach do 
zwiększenia kryterium dochodowego, do 200 %, co jest w szczególnych przypadkach pewną 
furtką wyjścia. 
Radna Grażyna Sobieszek - uzupełniła wypowiedź Pana Marka Dziedzieli Dyrektora MOPS 
w zakresie pomocy dla dzieci. MOPS prowadzi dofinansowanie do czesnego 
w Przedszkolach, dofinansowanie do obiadów w szkołach, jest zasiłek szkolny na zakup 
podręczników i w trakcie roku zasiłki okresowe po przeprowadzonym wywiadzie 
środowiskowym.

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji
 Radna Wanda Białas.

(opinie stanowią załączniki)
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje 
do wiadomości przedłożoną informację.

7. Rozstrzygnięcie uchwał:

1/Projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr VI/31/2011 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2011-2015
- przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
 Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów.

U c h w a ł ę Nr VII/ 37/2011
20- „za „ 0- „przeciw”, 1- „wstrzymujący”

2/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2011 rok- przedstawił  
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)
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Radny Robert Wójcik – zapytał czy miasto otrzymało zwrot ze Skarbu Państwa dochodów 
podatku PIT za rok ubiegły?
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta – poinformowała, że nadpłata wynosiła 315 zł
 i zostanie ta kwota uwzględniona przy składce za miesiąc luty. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 38/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

3/Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie Powiatowej 
Policji w Łowiczu- przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Naczelnik Wydziału Spraw 
Społecznych.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.

Opinię Komisji Społecznej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Sobieszek. 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

(opinie stanowią załączniki)

 Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 39/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

4/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/46/2007 Rady Miejskiej 
w Łowiczu z dnia 23 stycznia 2007 roku w sprawie nadania statutu Zakładowi 
Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu – przedstawiła Pani Alina Guszlewicz Naczelnik  
Wydziału Spraw Lokalowych.

(stanowi załącznik)
 Pytań, uwag nie zgłoszono.  
 Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący 
 Komisji Radny Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

 Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 40/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”
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5/Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
 w mieszkaniach chronionych - przedstawił Pan Marek Dziedziela Dyrektor MOPS

( stanowi załącznik)
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

 ( opinie stanowią załączniki)
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 41/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

6/Projekt uchwały w sprawie warunków funkcjonowania oraz trybu 
i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ·w 
Łowiczu - przedstawił Pan Marek Dziedziela Dyrektor MOPS.

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

 ( opinie stanowią załączniki)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 42/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

 7/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z Gminą Nieborów 
w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Nieborów i Gminy Miasta Łowicza - przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik  
Wydziału Spraw Komunalnych.

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

( opinie stanowią załączniki)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 43/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”
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8/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza 
z Gminą Łyszkowice w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego 
na terenie Gminy Łyszkowice i Gminy Miasta Łowicza -przedstawił Pan Paweł  
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 
                                 

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
 Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

( opinie stanowią załączniki)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 44/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

 9/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza 
z Gminą Łowicz w zakresie wykonywania zadań lokalnego transportu zbiorowego na 
terenie Gminy Łowicz i Gminy Miasta Łowicza - przedstawił Pan Paweł Gawroński  
Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

( stanowi załącznik)
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

(opinie stanowią załączniki)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 45/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

10/Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej 
dla samorządowego zakładu budżetowego- Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu –
- przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 
  

( stanowi załącznik)
Radna Ewa Zbudniewek – zapytała czy ZUK może usunąć drewniany słup usytuowany 
obok kościoła Św. Ducha? 
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Pan Cezary Kołodziejski Dyrektor ZUK- poinformował, że na usunięcie słupa musi być 
zgoda właściciela.   
Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK – zobowiązał się skontaktować z Warszawskim 
Przedsiębiorstwem Robót Telekomunikacyjnych, które powinno usunąć słup we własnym 
zakresie.       

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.

(opinie stanowią załączniki)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 46/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

11/Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu przy ul. Tuszewskiej, obręb 
Bratkowice - przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Gruntami.

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

( stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 47/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

12/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału we współwłasności 
zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb Korabka - przedstawiła Pani 
Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

( stanowi załącznik)
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Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 48/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

13/Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Łowicza, fragmentu obszaru 
urbanistycznego Korabka w rejonie ulic Armii Krajowej- Nadbzurzańskiej
 - przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

( stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 49/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

14/Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Zielkówka, w rejonie ul. 
Magazynowej - przedstawi Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.
                                       

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

( stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

U c h w a ł ę Nr VII/ 50/2011
21- „za „ 0- „przeciw”, 0- „wstrzymujących”

15/Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
rozwoju sportu przez Gminę Miasto Łowicz - przedstawił Pan Artur Michalak
 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki.

( stanowi załącznik)
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Radny Robert Wójcik – zapytał czy Wydział posiada wiedzę, jakie skutki finansowe 
pociągnie za sobą przyjęcie powyższej uchwały ?
Pan Artur Michalak Naczelnik WPKSiT- poinformował, że uchwała ta będzie możliwa do 
realizacji w takiej wysokości, jaką uchwali Rada w budżecie miasta, na 2011 rok jest to kwota 
220 000 zł.

Opinię Komisji Społecznej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Grażyna Sobieszek. 
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Leszek Plichta.                                
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

(opinie stanowią załączniki)

Ad.8 

Informację o działaniach w okresie między sesjami przedstawił Pan K. J. Kaliński  
Burmistrz Miasta.

( stanowi załącznik)
Poinformował, że planowana jest zmiana przeznaczenia kotłowni miejskich
z przeznaczeniem na budownictwo mieszkaniowe i usługi. Przypomniał, że miasto posiadało 
40% udziałów w ZEC, natomiast 60% udziałów posiada Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska w Łodzi. W ostatnich czterech latach w mieście zrobiono bardzo dużo, zniknęły 
kominy przy kotłowniach, które zostały przejęte na własność miasta, znacząco podniesiono 
majątek miasta w spółce. Miasto poprzez swoich przedstawicieli nie wyraziło zgody na I 
operat szacunkowy na wartość sieci grzewczej miasta na kwotę 1 200 000 zł natomiast 
wyrażono zgodę na II operat gdzie wartość sieci grzewczej wyceniono na ponad 2 200 000 zł.
Miasto posiadało 2748 udziałów w spółce ZEC, wprowadzono 2208 udziałów. Obecnie 
miasto posiada 3957 udziałów tj. 49%, natomiast WFOŚ 4122 udziałów tj. 51%.
Ponadto miasto posiada bardzo dobrą sieć grzewczą o wartości 1 055 000zł.
 Udziałami WFOŚ interesuje się firma Energetyka Cieplna Opolszczyzny. 
W dniu 14 stycznia br. nie odbył się przetarg, ponieważ nie przystąpiła do niego żadna firma.
Prowadzone są starania, aby wprowadzić pozostałą część majątku do spółki ZEC oraz 
w sprawie sprzedaży udziałów WFOŚ i być może części udziałów miasta, ale w tej sprawie 
będzie potrzebna zgoda Rady Miejskiej w formie stosownej uchwały.
Burmistrz zobowiązał się do systematycznego informowania Radnych o powyższej sprawie.
Podał przykład miasta Kutna, które było w posiadaniu 100% udziałów i sprzedało 94% 
udziałów za kwotę 27 000 000 zł. Udziały wykupiła firma Energetyka Cieplna, która 
inwestuje w sieć ciepłowniczą, z czego władze miasta są bardzo zadowolone.  
 W uzupełnieniu poinformował, że wspólnie z Radnym Jackiem Haczykowskim
 i Radnym Grzegorzem Michalakiem w dniu 4 lutego 2011 r. reprezentowali Miasto Łowicz 
na I Walnym Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura”. Przewodniczącym 
Zgromadzenia Ogólnego został wybrany Cezary Dzierżek, Wiceprzewodniczącym Pan 
Krzysztof Lisiecki Wójt Gminy Piątek. 
Nie płatnymi członkami Zarządu zostali wybrani:
Wójt Gminy Parzęczew Ryszard Nowakowski na funkcję Przewodniczącego Zarządu,
Wójt Gminy Kocierzew Grzegorz Stefański na funkcję Wiceprzewodniczącego Zarządu,
Radny Rady Miejskiej w Głownie Zbigniew Mielczarek na funkcję członka Zarządu.
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Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został wybrany przedstawiciel Miasta Łowicz Radny 
Grzegorz Michalak.
Przedstawiciele Miasta Łowicza wstrzymali się od głosu przy przyjęciu Wieloletniej 
Prognozy Inwestycyjnej i swoimi opiniami wpłynęli na fakt, że składka inwestycyjna będzie 
płatna do końca września a nie do końca marca. 
Radny Jacek Haczykowski – stwierdził, że jest sceptycznie nastawiony do projektu Związku 
Międzygminnego „Bzura”.
Radny Grzegorz Michalak – w rozmowach kuluarowych mówiono, że brak decyzji z góry 
powoduje, że inwestycja w Piaskach Bankowych się nie rozwija. Gdyby Miasto Łowicz 
chciało ze Związku wystąpić nastąpiłoby to z końcem roku, wobec czego należy cierpliwie 
czekać na rozwój wydarzeń. Jedną z propozycji jest partnerstwo publiczno – prywatne. 
Radny Robert Wójcik – potwierdził słowa Burmistrza, że projekt inwestycji w Piaskach 
Bankowych wypadł z wykazu Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa 
Łódzkiego. Zapytał, co wobec tego dalej, miasto poniosło już nie małe wydatki, czy jest 
przygotowana jakaś strategia działania?
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – stwierdził, że nie jest rozwiązaniem obrażenie 
się i wystąpienie ze Związku Międzygminnego „Bzura”, problem śmieci w mieście nadal 
pozostanie. Jest szansa, jeśli będzie wstępna opinia pozytywna Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska z konkretnymi wymaganiami to na liście konkursowej Związek się 
znajdzie.
Wysypisko miejskie na Jastrzębi będzie zamknięte w 2017 roku, ale jeśli miasto nie dokona 
bardzo poważnych i kosztownych inwestycji na obecnym wysypisku to zostanie ono 
zamknięte jeszcze w tym roku. 
Pan Grzegorz Pełka Naczelnik WiR – poinformował, że koniecznymi inwestycjami na 
wysypisku jest dostosowanie istniejącego składowiska do wymogów ochrony środowiska. 
Na wysypisku konieczna jest budowa instalacji odwadniającej teren składowiska odpadów 
oraz instalacji spalającej gaz wysypiskowy, czyli tzw. znicza.
Radny Ryszard Szmajdziński- przypomniał, że w sprawie budowania wysypiska 
konsekwentnie przez 2 kolejne lata wyrażał swoją opinię, na co są stosowne dokumenty. 
Nigdy nie był przeciwny budowie wysypiska w Piaskach Bankowych natomiast był 
przeciwny metodom i niektórym osobom w dochodzeniu do celu. Miało być wszystko 
przygotowane, uzgodnione, tylko dokonać uroczystego otwarcia jednak okazało się inaczej.
Łowicz powinien niezwłocznie przystąpić do prac koncepcyjnych, co dalej, może z innymi 
jednostkami, może warto rozważyć partnerstwo publiczno- prywatne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację 
do wiadomości.

Ad.9

Interpelacje, sprawy różne:
Radny Ryszard Szmajdziński – nawiązał do wypowiedzi Burmistrza dot. sprawy baszty
 i układania się z Mazowiecką Fundacją Społeczno Kulturalną, zapytał  na czym to układanie 
ma polegać?
Należy pamiętać, że samorząd mieszkańców „Stare Miasto”, Radni Rady Miejskiej oraz 
opinia publiczna Łowicz mieli jeden pogląd, aby odzyskać basztę i teren, ponieważ Fundacja 
nie zrobiła nic, co znajduje się w dokumentach dot. przejęcia.
Poprosił Burmistrza o wyjaśnienie sprawy. 
Wyraził swoje zdegustowanie „Galą Sportu” zarówno wyglądem hali sportowej jak i 
pozostałą jej częścią. Brakowało na tej imprezie prawdziwych konferansjerów jak i oprawy 
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artystycznej. „Upiększono” tą imprezę występem „Strongmenów” jego zdaniem był to mało 
trafny wybór. 
Jak powinna wyglądać taka impreza wystarczy pojechać i zobaczyć do Domaniewic? Kilka 
lat temu zorganizowano bardzo ładną „Galę Sportu” w Gimnazjum Nr 1, bardzo dobrze 
przygotowani prowadzący, impreza z odpowiednim podkładem muzycznym czuło się, że jest 
to wydarzenie sportowe na odpowiednim poziomie.  
Stwierdził, że na tego typu imprezach nagrody mogliby wręczać zamiast Burmistrza 
zaproszeni sportowcy z Warszawy lub Łodzi np.  Artur Partyka.
Zakwestionował przyznanie nagród- stypendiów dla „utalentowanych” koszykarek łowickich.
Jego zdaniem zostały one przyznane nie zgodnie z obowiązującą uchwałą Rady Miejskiej 
w tym zakresie.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta- poinformował, że ugoda i rozmowy 
z Mazowiecką Fundacją Społeczno Kulturalną dotyczyły należnego im zwrotu pieniędzy za 
przejęcie baszty oraz zwrotu należności za udokumentowane remonty przeprowadzone przy 
baszcie. Oczywistym jest fakt, że skoro miasto wystąpiło do sądu o zwrot baszty musi 
zwrócić Fundacji należności. 
Przy zakończeniu projektów unijnych zawsze musi odbyć się promocja, przy zakupie 
autobusów nie wykorzystano w całości występu „Stongmenów” i wykorzystano ich na „Gali 
Sportu”. Przyznał, że hala OSIR istotnie nie jest zbyt ładna i nie nadaje się na tego typu 
imprezy. 
Pan Artur Michalak Naczelnik WPKSiT – organizując tegoroczną „Galę Sportu” 
kierowano się popularyzacją sportowców i ich osiągnięć. Na imprezy, które organizowano 
w szkołach przychodziło zbyt mało osób, dlatego tegoroczną intencją było oby jak największa 
liczba mieszkańców uczestniczyła w tym sportowym wydarzeniu. Sądząc po reakcjach 
publiczności i wspólnej zabawie nie wypadło to aż tak źle jak to nakreślił Radny 
Szmajdziński. Zapewnił, że nagrody i stypendia zostały przyznane osobom zgodnie z 
prawem. Nadmienił, że osoby nagrodzone zostały pozytywnie zaopiniowane przez Radę 
Sportu. 
Radny Leszek Plichta – stwierdził, że jest członkiem Rady Sportu i nie opiniowano 
kandydatów do nagród i stypendiów. 
Radny Ryszard, Szmajdziński –poprosił, aby Pan Artur Michalak na następną Sesję Rady 
przygotował imienny wykaz nagrodzonych z adnotacją, który §obowiązującej uchwały Rady 
Miejskiej w Łowiczu spełnia poszczególny zawodnik dot. to koszykarek. 
Pan Artur Michalak Naczelnik, WPKSiT – zapewnił, że Rada Sportu opiniowała 
nagrodzonych.
Radny Robert Wójcik - złożył 3 interpelacje na piśmie ( stanowią załączniki).
Zapytał, kto wchodzi w skład nowo powołanej Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych?
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta- poinformował, że powołał Miejską Komisję 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Łowiczu w następującym składzie:

1.  Anna Bieguszewska
2. Cezary Gawroński- Przewodniczący Komisji. 
3. Wiesław Jaros
4. Adam Klimkiewicz
5. Marzena Królik
6. Grażyna Majchrzak
7. Krystyna Ostrowska
8. Elżbieta Szachogłuchowicz
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Radna Ewa Zbudniewek – zapytała w imieniu mieszkańców czy podjęto jakieś działania 
w celu ograniczenia z ruchu ciężkich samochodów na ul. Armii Krajowej?
Zaapelowała do Burmistrza Miasta o zamknięcie ruchu samochodowego koło Katedry 
łowickiej, aby uratować to, co miasto ma najcenniejszego.  
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta- zapewnił, że katedrze łowickiej nic nie grozi.
Na całym świecie jest ruch przy kościołach i nie stanowi to zagrożenia. Kiedy będzie 
konkretna decyzja Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego zostanie 
przygotowany przez miasto projekt zmiany ruchu.
Radna Ewa Zbudniewek- stwierdziła, że wprawdzie jest ruch poniżej Wawelu, ale stoi on na 
skale a katedra łowicka nie. Nie ma ruchu samochodowego w Krakowie na Rynku Głównym 
obok Kościoła Mariackiego, nie ma ruchu w Zamościu, Sandomierzu i Kazimierzu.
Zaapelowała o wstrzymanie ruchu koło katedry, która poprzez prowadzone prace remontowe 
staje się coraz piękniejsza. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta- przypomniał, że podpisał wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego wspólnie z przedstawicielami Diecezji o renowacji Katedry i obiektów 
zabytkowych wokół i parku Błonie.
W sprawie ograniczenia ruchu na ul. Armii Krajowej miasto jest w stałym kontakcie
 z Policją, która dokonuje w tym rejonie częstych kontroli. 
Ze względu na lokalizację Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej muszą dojechać zarówno
 ul. Armii Krajowej jak i ul. Chełmońskiego samochody dowożące mleko.

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że wpłynęło pismo od Starostwa 
Powiatowego w Łowiczu w sprawie uzupełnienia składu Powiatowej Komisji 
Bezpieczeństwa. Poprzednio w składzie Komisji pracował Radny Grzegorz Wojciechowski.
Poprosił Radnych o zgłaszanie propozycji, Radni nie zgłosili żadnych kandydatur. 
 Pan Henryk Zasępa Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował kandydaturę Radnej 
Jolanty Głowackiej, która wyraziła zgodę. 

Głosowanie: 20- „za „ 0- „przeciw”, 1- „wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej -stwierdził, że w skład Powiatowej Komisji 
Bezpieczeństwa została jednogłośnie wybrana Radna Jolanta Głowacka, której złożył 
gratulacje. 

Następnie zapoznał Radnych z treścią pism, jakie wpłynęły do Biura Rady Miejskiej
 w Łowiczu:
- pismo od mieszkańców ul. Sochaczewskiej w sprawie złego stanu ulicy.
- pismo od taksówkarzy łowickich w sprawie udostępnienia telefonu dla wszystkich    
   taksówkarzy.
- pismo RIO w Skierniewicach przesyłające opinię dot. możliwości sfinansowania  
   uchwalonego w uchwale budżetowej na 2011 rok deficytu budżetowego Miasta Łowicza
   i opinię o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Łowicza wynikającej
   z uchwalonej w wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2015.
- pismo w sprawie pomocy dla chorego dziecka i przekazania 1% podatku.
Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że dyżury Przewodniczącego
 i Wiceprzewodniczących Rady odbywać się będą w czwartki od godz. 1300 do godz.1400.
Wiceprzewodniczący Piotr Gołaszewski będzie dyżurował w pierwszy czwartek miesiąca,
Wiceprzewodniczący Władysław Michalak będzie dyżurował w trzeci czwartek miesiąca 
natomiast Przewodniczący Rady Henryk Zasępa będzie dyżurował w drugi, czwarty i piąty 
czwartek miesiąca.
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Następnie zostały wręczone zaświadczenia Radnym uczestniczącym w szkoleniu na 
temat:
Ustrój  Gminy  oraz  prawne  zasady  tworzenia  ogłaszania  aktów  prawa  miejscowego
 z uwzględnieniem zasad techniki prawodawczej.

Ad.10

      Termin następnej Sesji planowany jest na 31 marca 2011 r. godzina 13-ta
z następującymi tematami: 
1.Analiza stanu dróg po okresie zimowym i przedstawienie harmonogramu
   rzeczowo- finansowego i terminów napraw.
2.Przygotowanie miasta do działań przeciwpowodziowych.
3.Informacja o realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Programu 
   Przeciwdziałania Narkomanii za 2010 rok.
4.Informacja o realizacji Programu Łowicka Karta Dużej Rodziny 3+ 
   i rodzin zastępczych” na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2010 roku.

 Informację o planowanych posiedzeniach Komisji w miesiącu marcu b.r. – przedstawił 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Władysław Michalak. 

( stanowi załącznik)

 Ad.11
Przewodniczący Rady podziękował za udział i dyskusję. 
Na tym zakończono obrady VII Sesji Rady Miejskiej.

Protokółowała :                              Sekretarz   Sesji                        Przewodniczący Rady

J. Kardjalik                  Jacek Haczykowski                       Henryk Zasępa 
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